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7. m arca vo litve  v 
organe upravljanja  

tovariše '»Radijski sp re
jemniki« Sežana

Ker 9. 3.1969 preneha v Tovarni radijskih sprejemnikov 
Sežana začasna uprava, DS ZP razpisuje volitve v orga
ne upravljanja Tovarne radijskih sprejemnikov Sežana, 
ki bodo 7.3.1969. DS tovarne šteje 17 članov, od katerih 
se voli za eno leto 8, za dve leti pa 9 članov.

V volilno komisijo imenu
je DS ZP naslednje člane:
1; Kralja Ivana — predsednik 
Mahniča Srečka — namestnik
2. Bobniča Ivana — član 
Žvaba Jožeta — namestnik
3. Kuret Marijo — član 
Trampuž Jožeta — namestnik 
vse iz Tovarne radijskih 
sprejemnikov Sežana. •'

V komisijo za volilne ime
nike imenuje:
1. Franetič Marijo — predsed
nik .
2. Štok Pavlo — član
3. Štefančič Vero — član 
vše iz Tovarne radijskih 
sprejemnikov Sežana..

DS ZP razpisuj?, delovno 
mesto direktorja Tovarne ra
dijskih sprejemnikov Sežana, 
pri čemer - morajo kandidati 
izpolnjevati naslednje pogoje: 
visokošolsko izobrazbo — 
tehnične, pravne ali ekonom
ske smeri z najmanj 7-letno 
ustrezno prakso na vodilnih 
delovnih mestih v gospodar
stvu; obvladati mora aktivno 
vsaj eri tuj jezik.

DS ZP imenuje v razpisno 
komisijo:
1. Edvarda Delopsta, dipl. 
oec. — strokovne službe ZP
2. Ivana Gvara — Elektrome- 
hanika
kot predstavnika ZP,
3. Alojza Mušiča
4. ing. Srečka Grmeka 
kot predstavnika tovarne 
ter sporoči Skupščini občine 
Sežana, i da v to komisijo 
imenuje še dva člana.

DS ZP imenuje komisijo za 
predajo poslov med doseda
njim predsednikom odbora 
za Začasno upravo in novim 
direktorjem v naslednjem se
stavu:

1. • Bogdan Mohor, dipl. iur. 
— predsednik. Nabavna org.

2. Maks Sluga,— član, stro
kovne službe ZP

3. Slavomir Miha-jlovič — 
član. Elementi,

Primopredaja naj se izvrši 
takoj po Imenovanju novega 
direktorja.

Udeleženci seminarja o registrofonih na Bledu

S seje BS združenega podjetja
Kranj, 7. februarja — Na 7. zasedanju delavskega sveta 
Združenega podjetja »ISKRA«, je dnevni red obsegal 3 toč
ke in sicer:
1. Razprava o sanaciji tovarne radijskih sprejemnikov, 

Sežana;
2. Sanacija in konstituiranje tovarne »Mikron« Prilep;
3. Poročilo o izvajanju integracije med ZP ISKRA in orga

nizacijo RIZ Zagreb po 1.7.1968.
Seje se je od 70 članov DS 

Udeležilo 47 (bpr. 7. neopr. 
16). število udeležbe še ved
no kaže na nezavzetost mno
gih izvoljenih članov DS. Za
sedanju je prisostvoval tudi 
generalni direktor ZPr pred
stavnik Mikrona Prilep ter 
mnogi direktorji in vodilni 
delavoi Iskrinih orgamzacij. 
Zasedanje je vodil predsed
nik DS ZP inž. Rok žibert.

Sem inar o reglstrofuuftt na M edu
Registrofori — sodobna elektronska naprava za avto
matični zapis komandnih dogovorov v prometu — ni 
v svetu in tudi pri nas nobena redkost. Spričo silnega 
razmaha prometa je že marsikje obvezno v rabi, tako 
na železnici kot pri letalstvu, pomorstvu, pri transpor
tu, telefonskem’ prometu itd.
Naše podjetje oz. natančneje obrat KINOAKUSTIKE 
'tovarne ELEKTROMEHANIKE izdeluje registrofone že 
vrsto let z velikim uspehom, vendar je z vedno večjim 
številom teh naprav na terenu čutiti neurejen problem 
njihovega vzdrževanja. Zato je tovarna ELEKTROME- 
HANIKA Skupaj s tehnično ekonomskim birojem ser
visa PSO sklenila, da priredi za vse lastnike naših 
naprav poseben seminar, na katerem bi se tečajniki 
seznanili š  celotno tehniko snemanja, vzdrževanja, 
potrebnih merjenj in tudi morebitnih manjših popravil.

V našem počitniškem do
mu na Bledu je bil,v času 
od 3. do 7. februarja poseben 
seminar za vsa tista podjet
ja . v državi, ki že imajo v 
rabi naše registrofone. Semi
narja se je udeležilo skupno 

od . podjetij delegiranih 
tečajnikov, ki so jim pove
čini v lastnih podjetjih za- 
npatii posli . rokovanja in. 
■vzdrževanja teh’ naprav. Te-’ 
čajniki so prišli večj i ded iz 
republik ’ Srbije, Bosne - in 
delno Slovenije,’ podjetja pa 
so bila posamezni ŽTP, elek- 
^redistribucija, letališča, ga

silci in sekretariat za notra
nje zadeve.

Vsi tečajniki so imeli v do
mu popolno oskrbo, preda
vanja pa so sledila 'tako, da 
so obravnavali dopoldne 
teoretično, popoldne pa prak
tični del.

Tečajnikom so izmenoma 
predavali inž. Igor ICloar, 
Franc Trobeč in Tone Mohor, 
poleg tega pa so dobili vsi 
tečajniki posebna skripta s 
celotnim opisom delovanja 
registrdfonov, seznam in opis 
rezervnih delov zlasti tistih, 
ki jih je  potrebno po dolo

čeni dobi ^obratovanja na
prave obvezno - izmenjati. 
Mimo tega: je Propagandna 
služba: prispevala še preosta
li. splošni .prospektih materi- 
' al, tov. Ivan Razboršek pa si - 
je na Bledu zabeležil tudi vse 
posebne želje tečajnikov gle
de specialnih naših publika
cij, ki jih bodo prejeli tečaj
niki pozneje na njihove na
slove. - :

Celotna organizacija 'semi
narja. je bila poverjena- inž. 
Toniju Telbanu iz tehnično 
ekonomskega' biroja servisa 
PSO, k ije  zaupano delo opra
vil brezhibno v splošno- zado
voljstvo. Vsi tečajniki so 
soglasno izjavili, da so s ce
lotno organizacijo seminarja 
izredno zadovoljni —• sicer 
pa preberimo njihove izjave, 
kd sem si jih ^zapisal v be
ležnico: ’

Darinka Fuundjič, referent 
za telekomunikacije, ŽTP 
Beograd:

Zelo sem.: zadovoljna s ce
lotno organizacijo seminarja. 
Mnogo sem pridobila, sedaj 
poznam to tehniko § celo ' s 
podrobnostmi. Seminar je bil

(Dalje na 4. strani)

K 1. točki dnevnega reda: 
sanacija tovarne- »Radijski 
sprejemniki« Sežana §¡8 je 
generalni., direktor Vladimir 
Logar .imel daljši uvod, - iz 
katerega povzemamo nasled
nje misli:
. Iskrina tovarna «radijskih' 

sprejemnikov - v Sežani.je že 
več let predmet razprav. Ta
ka proizvodnja in tehnologi
ja, kot je.bila doslej, ne ka
že znakov rentabilnosti. Na
stale so -dokajšnje izgube ki 
jih je težko pokrivati. Prav 
zato je bila lani uvedena za
časna uprava. Kot vse kaže, 
pa tudi. tej upravi ni uspelo 
■rešiti težkega problema, zato 
so strokovne službe 7.P mne
nja,, da je treba preiti na no
vo varianto .proizvodnje, - ki 
predvideva oz. zagotavlja re
šitev; Predlog. varante gene
ralnega direktorja obstoji. na 
relaciji . tovarn »Avtoizdelki«

■ Nova Gorica, »Radijski spre
jemniki« Sežana: in »Avtoma
tika« Ljubljana- /
'• Kolektivu ' v /Novi Gorici, se 
odpirajo lepe perspektive, za 
to je .povečanje proizvodnje 
nujno. Rabili' bodo. več lju
di, povečali bodo ’ tudi pro
storske kapacitete. V to eks
panzijo naj bi po predlogu 
gen. ' direktorja Vključili to
varno .v Sežani, kjer je na- 
voljo stavba in delovna sija, 
radijske' sprejemnike pa naj 
bi prevzela »Avtomatika« 
'Ljubljana;

(Več o tem •pojasnjujeta 
odprti pisini, naslovljeni ':na 
oba kolektiva, ki Sta objav
ljeni na drugi strani glasila).

O tej -varianti so razprav
ljali tudi na republiškem fo
rumu, ki je izredno zaintere
siran za rentabilno proizvod
njo, tako v Novi Gorici, kot

tudi v Sežani. Ker je s 1, 
januarjem 1969 odpadla tudi 
subsidiarna (vzajemna) od
govornost- med organizacija
mi podjetja, lahko pride v 
skrajnem primeru,do prisilne 
likvidacije (stečaja) tovarne 
v Sežani. Ob pravočasnem an
gažiranju omenjenih tovarn, 
glede na predlog, omenjene 
variante, obstaja.možnost .sa
nacije tovarne v. Sežani m 
zaposlitev, kar je. najvažnej
še.

Po prebranih . predlogih 
upravnega odbora ZP, ki so 
podpirali zadevno ; varianto 
generalnega . 'direktorja . je . 
direktor tovarne ’’ »Avtoelek
trika« Nova' Gorica med 
drugim povedal, da je res,

. da imajo v načrtu 'razširiti 
tev .proizvodnje, tako za do
mači kot inozemski trg. Vse 
to jih sili k .proizvodnji podi 

. geslom »Poceni im rentabilno 
delati«. Do leta 1973 bodo ra
bili 300 ljudi Več, kot je se
daj zaposlenih : (tovarna v 
Sežani jih zaposluje 350). 
Pripravljeni so sicer dati se
žanski tovarni; določen pro
gram, s čemer bi bilo zapo
slenih 50 do 70 oseb, nimajo 
pa .namena odstopiti final
nih proizvodov. ICar se tiče 
zaposlitve, je direktor dejal,

’ da tovarna v Novi Gorici ne 
more 's tem programom ab
sorbirati 350 zaposlenih v se
žanski tovarni, ker za svojo 
razširitev rabi predvsem stro
kovnjake, zato tovarna v No
vi Gorici ne more rešiti ome
njenega problema tako, kot 
je bilo predvideno v predla
gani-varianti. Tudi če DS ZP, 
sprejme zadevni sklep oz. po
trdi predlagani predlog, to 

, sežanskega problema rešilo 
ne bo. G tem so govorni tu
di člani DS ZP iz Nove Gori- 
ce, ki pa se v bistvu niso 
odmaknili od že povedanih 
misli.

Zastopniki tovarne »Spre
jemniki« v Sežani so bili 
mnenja, da ob vsestranski 
firiančn podpori ZP upajo re-

(Nadaljevanje na K strani}



Odprti p ism i k o lek tivom a  tovarn  »Sprejemniki« 
Sežana in »Avtoelektrika« Nova Gorica

Na 7. seji delavskega sveta združenega podjetja ISKRA 
KRANJ, ki je bila v petek 7. februarja, je DS po razpravi o 
sanaciji tovarne »Sprejemniki« Sežana, sprejel naslednji sklep: 
DS ZP se strinja z navedbami v odprtih pismih generalnega 
direktorja ZP Iskra Kranj — delovnima skupnostima tovarn 
»Sprejemniki« Sežana in »Avtoelektrika« Nova Gorica. Obe pismi 
se objavita v glasilu Iskra, — Glede na ta sklep, objavljamo 
obe pismi v celoti. Od 46 navzočih članov DS jih je 39 glaso
valo za, 6 se jih je vzdržalo, 1 pa je bU proti.

Uredništvo

P e l o v iti sk u p n o sti

D elovni skupnosti »AVTOELEKTRIKA«

Pred letom dni je  delavski svet 
ZP ISKRA Kranj odredil v Tovar
ni radijskih sprejemnikov Sežana 
začasno upravo. Naloga začasne 
uprave je bila to našo tovarno sa
nirati in odpraviti vzroke, ki so 
povzročili poslovno izgubo v tej 
tovarni v letu 1967 v višini cca 483 
milijonov S din. Ta izguba je bila 
pokrita s pomočjo sanacijskega 
kredita, ki ga je ZP ISKRA najelo 
pri Republiškem rezervnem skladu.

Ko po preteku enega leta ana
liziramo rezultate dela začasne 
uprave, moramo ugotoviti, da ni 
pozitivnih rezultatov. V letu 1968 
je ponovno nastala v tej tovarni 
izguba, ki znaša cca 45Q milijonov 
S din. Izdelan je sicer sanacijski 
program, kateri naj bi se začel iz
vajati 1-969 in naj bi temeljil na 
novih modelih radijskih, sprejem
nikov in novi tehnologiji.

Kljub temu, da je izdelan sana
cijski program, ki je bil sprejet 
tudi od strani organov upravljanja 
Združenega podjetja ISKRA Kranj, 
obstajajo tehtni pomisleki, da se 
bo radijska proizvodnja v tej to
varni sanirala. Tako je treba ome
niti, da je prav radijska proizvod
nja podvržena pogostim tržnim ni
hanjem in da povsod po svetu 
povzroča trajnejše ekonomsko ze
lo problematičen, proizvod, četudi 
je v svetu ta  tehnologija neprimer
no boljša kot v tovarni Sprejemni
ki Sežana. Zato vsa podjetja, ki 
proizvajajo radijske sprejemnike, 
krijejo to proizvodnjo tudi z dru
gimi artikli, ki so sposobni v času 
krize pokrivati izgubo, ki izvira iz 
te proizvodnje. Tega pa v tovarni 
Sprejemniki Sežana ni za priča
kovati. V tej tovarni proizvodni 
program v glavnem temelji na pro
izvodnji radijskih sprejemnikov z 
razmeroma neustrezno tehnologijo 
tako, da vsaka tržna depresija po
vzroča vprašanje obstoja te tovar
ne. To se bo sedaj zlasti pokazalo 
v Tovarni radijskah sprejemnikov, 
ko od 1. 1. 1969 dalje v skladu z 
določili Zakona o spremembah in 
dopolnitvah Temeljnega zakona o 
podjetjih in s stališčem večine or
ganizacij v sestavu ZP ISKRA 
Kranj v statutu Združenega podjet
ja — ni določena subsidiarna od
govornost, to se pravi, da za svoje 
obveznosti in izgube odgovarjajo 
organizacije v sestavu Združenega 
podjetja same.

Ker v letu 1969 v Združenem pod
jetju ISKRA Kranj ni več medse
bojne subsidiarne odgovornosti za 
obveznosti in izgube organizacij v 
sestavu Združenega podjetja, in ker 
bo po vsej verjetnosti leta 1969 po
novno nastala izguba v Tovarni 
radijskih sprejemnikov Sežana, ki 
ne bo od nikjer pokrita, sledi to
varni v Sežani velika, nevarnost 
stečaja, t. j. prisilne likvidacije in 
s tem vprašanje zaposlitve cca 350 
ljudi iz te tovarne. Zadeva je zelo

»SPREJEMNIKI«
resna. Zato se je vodstvo Združe
nega podjetja ISKRA Kranj že 
predčasno odločilo za rešitev te 
tovarne z novim proizvodnim pro
gramom. Pri tem pa je  naletelo na 
težave tako v delovni skupnosti to
varne v Sežani, kakor tudi v delov
ni skupnosti tovarne v Novi Gorici, 
na relaciji katerih dveh tovarn se 
bi poskušala tovarna v Sežani sa
nirati.

Pred delovno skupnostjo tovarne 
v Sežani se postavlja za nadaljnji 
obstoj te tovarne usodna dilema:

Ali vztrajati še naprej na proiz
vodnji radijskih sprejemnikov, ki 
predstavlja osnovni in pretežni del 
proizvodnje te tovarne in katere 
perspektiva je glede ekonomičnosti 
in rentabilnosti zalo negotova,

ali pa sporazumno z ostalimi de
lovnimi skupnostmi, zlasti pa z de
lovno skupnostjo tovarne v Novi 
Gorici, sprejeti nov proizvodni pro
gram, ki bo zagotavljal perspektivo 
tovarne, zaposlitev delavcem v to
varni in tudi boljše osebne dohod
ke.

Namen tega odprtega pisma je, 
da delavski svet Združenega pod
jetja ISKRA Kranj opozori kolek
tiv tovarne v Sežani na utemeljeno 
bojazen: možnosti uvedbe prisilne 
likvidacije oziroma stečaja tovarne 
v Sežani. Da se to prepreči, se pred
laga temu kolektivu, da skupaj z 
vodstvom Združenega podjetja pro
uči možnost uvedbe take proizvod
nje v tej tovarni, ki bo zagotavlja
la tej tovarni gospodarsko stabil
nost. Delavski svet Združenega pod
jetja je-naslovil odprto pismo tudi 
na kolektiv tovarne v Novi Gorici 
in apeliral tudi na njegovo razume
vanje pri reševanju nastale proble
matike tovarne v Sežani, ker že vsi 
prvi izračuni kažejo, da je edina 
možna rešitev tovarne v Sežani, re
šitev na relaciji tovarna v Sežani 
in tovarna v Novi Gorici. Tovarna 
v Novi Gorici lahko glede na njen. 
proizvodni program izdelkov aivto- 
elektrike pričakuje veliko gospo
darsko ekspanzijo in tako v to eks
panzijo vključi tudi tovarno v Se
žani.

Delavski svet Združenega podjet
ja ISKRA Kranj posebej opozarja 
delovni skupnosti tovarne v Sežani 
in Novi Gorici, v kolikor bi delov
ni skupnosti teh dveh tovarn zavr
nili predloge vodstva ter organov 
upravljanja Združenega podjetja 
glede tesnega medsebojnega sodelo
vanja medi tema tovarnama z uved
bo proizvodnega programa avto- 
električnih izdelkov v tovarni v Se
žani, da vodstvo in organi uprav
ljanja Združenega podjetja odkla
njajo odgovornost za posledice, ki 
bi nastale v tovarni »Sprejemniki« 
Ssžsuici

Delavski svet ZP ISKRA
Predsednik: inž. Rok Žibert
Generalni direktor ZP Iskra
Vladimir Logar, dipl. oec.

Kakor je znano delovni skupno
sti tovarne »Avtoelektrika« v Novi 
Gorici se tovarna »Sprejemniki« 
Sežana nahaja v težki situaciji. V 
letu 1967 je izkazala cca 483 mili
jonov S din izgube, v letu 1968 cca 
450 milijonov S din izgube. Izguba 
za leto 1967 je bila pokrita s sana
cijskim kreditom, ki ga je dobilo 
Združeno podjetje ISKRA Kranj 
pri Republiškem rezervnem skladu.
Za leto 1968 je vprašanje pokriva
nja izgube še popolnoma odprto.

Na splošno je radij ska proizvodni a 
v svetu podvržena pogostim tržnim 1 
nihanjem. Zato je težko najti to
varno, ki proizvaja samo te proiz
vode, da bi stalno poslovala z 
rentabilnostjo, poleg tega pa je 
tudi proizvodnja radijskih sprejem
nikov v tovarni »Sprejemniki« Se
žana vsebovana v proizvodnem 
programu z neustrezno tehnologijo.

Vodstvo Združenega podjetja 
ISKRA Kranj poskuša na vse mo
goče načine najti perspektivno go
spodarsko rešitev tovarne v Sežani. 
Tako je prišlo do zaključka, da je 
možna rešitev tovarne v Sežani v 
tesnem sodelovanju s tovarno »Av
toelektrika« v Novi Gorici. Poleg 
tega daje tovarna »Avtoelektrika« 
v Novi Gorici po zaslugi svoje de- l 
lovne skupnosti vsako leto boljše 
proizvodne rezultate. Prav tako ji 
ustrezna proizvodnja na področju 
avtoelektrike omogoča veliko go- I 
spodarsko ekspanzijo tako na do
mačem, kot tujem tržišču. Nadalje 
stoji tovarna v Novi Gorici pred 
nadaljnjo rekonstrukcijo. Prav ta
ko je  pričakovati v naslednjih letih 
trikratno povečanje porabe izdel
kov avtoelektrike na domačem tr
žišču. Obstajajo tudi precejšnje 
možnosti izvoza izdelkov te tovar
ne. Tovarna v Novi Gorici je pri
siljena iti v tako ekspanzijo, če 
hoče zadostiti potrebam jugoslo
vanskega tržišča, saj v ¡nasprotnem 
primeru obstaja nevarnost pojava 
konkurence na jugoslovanskem tr
žišču, kar pa bi nedvomno tovarno 
v Novi Gorici postavilo- v težak 
položaj. Zato je  njena rast, tako 
na področju investicij: kot tudi iz
boljšanja tehnologije, nujna

Na . drugi strani pa se v bližini 
te tovarne nahaja Tovarna radij
skih sprejemnikov Sežana, ki se že 
od svoje osamosvojitve kot organi
zacije v sestavu Združenega pod
jetja ISKRA Kranj dalje, bori za 
svojo ekonomsko ekistenoo. Radij
ska. proizvodnja je na eni strani', 
kakor smo- že omenili, podvržena 
pogostim tržnim nihanjem, po dru
gi strani pa tudi tehnologija to
varne v Sežani ni taka, da bi za
gotavljala ekonomsko stabilnost in 
rast te tovarne. Upoštevajoč po
slovni rezultat te tovarne v letu 
1967, ko je. zaključila to poslovno 
leto z izgubo v višini cca 483 mi
lijonov S din in v letu 1968. z izgu
bo v višini ca. 450 milijonov S din, 
kaže tak rezultat, da se tovarna 
nahaja v težkem ekonomskem polo
žaju ter se s tem pojavlja tudi 
vprašanje njenega obstoja. Posebno 
pa je položaj v taj tovarni postal 
resen od 1. 1. 1969 naprej, ko v 
Združenem- podjetju ISKRA Kranj 
ni uvedena subsidiarna odgovornost 
za obveznosti organizacij v sestavu 
Združenega podjetja. To pomeni, ( 
da izgubo, ki bo po vsej verjetno ,

sta nastala tudi v poslovnem letuj 
1969, ne glede nato, da je še odprto 
vprašanje pokrivanja poslovne iz- 
gube te tovarne za leto 1968, to. 
varni »Sprejemniki« Sežana ne bo 
mogel nihče pokriti, zaradi česar 
je podana nevarnost uvedbe prisil.' 
ne likvidacije oziroma stečaja nad: 
to tovarno v letu 1969, kar dopu-i 
ščajo tudi predpisi Zakona o sproi 
membah in dopolnitvah Temeljne.* 
ga zakona o podjetjih. S tem pa j 
bo tudi ogrožena zaposlitev cca 3511 
delavcev te tovarne.

Glede na tako situacijo v tovarl 
ni »Sprejemniki« Sežana je  vodstvo? 
Združenega podjetja v iskanju va
riantnih rešitev prišla do zaključka! 
da je mogoče perspektivni obstoj 
te tovarne zagotoviti le s tesnim) 
medsebojnim sodelovanjem medi 
tovarno »Avtoelektrika« Nova GoJ 
rica. in tovarno »Sprejemniki« Sol 
Žana s tem, da se v tavamo »Spref 
jemniki« Sežana uvede proizvodia 
program avtoelektričnih izdelkov,? 
Vsi ekonomski izračuni že na prvi! 
pogled kažejo, da obstaja možnost] 
takega sodelovanja med tema dve-j 
ma tovarnama.

Delavski svet Združenega podjet
ja ISKRA Kranj tudi opozarja de
lovno skupnost tovarne v Novi Go
rici, da je ta tovarna pred 12 leti 
nastala kot rezultat velike in ne
sebične pomoči tovarne »Elektro- 
mehanike« iz Kranja, ki je tako z 
osnovnimi sredstvi kot tudi s kadri 
omogočila temeljni razvoj in rast 
tovarne v Novi Gorici. Nedvomno, 
je bila odločitev tovarne Elektro- 
jnehanika umestna, saj je delovna 
skupnost tovarne v Novi Gorici po
kazala, da je brez dvoma sposobna 
voditi in upravljati to tovarno na 
področju proizvodnje avtoeiektrič- 
nih izdelkov, na kar kažejo tudi 
njeni dosedanji pozitivni proizvod
ni rezultati.

Delavski svet Združenega podjet
ja  ISKRA Kranj je prepričan, da 
bo delovna skupnost tovarne v No
vi Goriei sprejelai predloge vodstva; 
Združenega podjetja ter z drug 
gimi tovarnami v sestavu Združb 
nega podjetja ISKRA Kranj v vseh) 
ozirih pomagala dn podprla deta 
no skupnost tovarne v Sežani z na-j 
menom, da se ji zagotovi ekon« 
mična proizvodnja ter taka rentaj 
bilnost, M bo utrdila stabilnost rii 
poslitve delavcem te tovarne in s 
tem tudi njihove stalne in primer] 
ne osebne dohodke.

Delavski svet Združenega podjet
ja ISKRA Kranj posebej opozarja 
delovni skupnosti tavam v Sežani 
in Novi Gorici, v kolikor bi delov® 
skupnosti teh dveh tovarn zavrnili 
predloge vodstva ter organov uprav] 
Ijanja Združenega podjetja gled? 
tesnega medsebojnega sodelovnaja 
med tema tovarnama z uvedbo pre 
izvodnega programa avtoelektričnil 
-izdelkov- v tovarni Sežana, da vod
stvo in organi upravljanja Združe
nega podjetja odklanjajo odgovor 
nost za posledice, ki bi nastale ? 
tovarni Sprejemniki Sežana.

Delavski svet ZP ISKRA
Predsednik:
inž. Rok Žibert 

Generalni direktor ZP Iskri 
Vladimir Logar, dipl. oec.



Večja prodaja  
v lep ših  p rostorih

Ob prizadevanju, da se poveča prodaja naših izdelkov 
na domačem tržišču izvaja PSO že nekaj časa široko
potezen načrt za razširitev trgovinske in servisne dejav
nosti v državi. Pri tem so upoštevane tudi naše indu
strijske prodajalne, ki predstavljajo prvi in neposredni 
stik s potrošniki in so hkrati tudi ogledalo naše po
slovnosti. Lani je PSO odprla novo moderno industrij
sko trgovino v centru Sarajeva, letos je bila kot prva 
na vrsti adaptacija in modernizacija trgovine na Reki.

pri načrtovanju nove proiz
vodnje.

Ugled našega podjetja pa 
zaivisi tudi od izgleda naših 
industrijskih trgovin, kamor 
zahajajo potrošniki. Bolj 
privlačen in moderen * lokalf 
več ¡kupcev in s tem verna 
prodaja. Tega se zaveda PSO, 
zato je sklenila modernizira
ti in prilagoditi okusu po
trošnikov vse naše trgovine, 
kjer je to potrebno.

Reška prodajalna v ulici 
Rade Končara 17, locirana v 
poslovnem centru Reke, ven
dar neposredno poleg indu
strijske trgovine našega kon
kurenta El, je bila zaradi 
majhne prodajne površine in 
zastarele notranjščine že ne
kaj časa kamen spotike pri 
naši prodajni ekspanziji v re- 
škem Primorju.

PSO je Zato sklenila raz
širiti prodajalno in jo z adap
tacijskimi deli .popolnoma 
modernizirati. Projekt je pri
pravil bivši uslužbenec Pro
pagandne službe ISKRE Bra
ne Tomac, obrtniška dela pa so 
prevzela ljubljanska in mari
borska podjetja.

Dela pri adaptaciji so tra
jala 20 dni, 23. januarja pa 
je  bila skromna otvoritev, 
brez slovesnosti. Trgovina je 
sedaj za 45 mJ večja in obse
ga skupaj 130 m2. Je sodobno 
urejena in po sodbi reškega 
prebivalstva ena izmed naj
lepše in najmodemeje ure
jenih na Reki. Poseben mik 
ji  daje razkošen sistem raz
svetljave, ima pa tudi veliko 
prodajnih miz, tako da je

V nasprotju z izredno privlačnim notranjim izgledpm trgovine na Reki se njen zunanji del ni 
Prav nič spremenil. Stari svetlobni zapis TELEKOMUNIKACIJE bi lahko nadomestil z ustrez
nejšim.

Konferenca je pokazala, da 
■je članstvo sekcije sicer upo
števalo nedvomen napredek 
v delu sekcije, oz. njenega 
odbora, precejšen minus pa 
je predstavljala odsotnost 
trdno zastavljenega progra
ma, ki naj bi ga odbor izde
lal v začetku mandatne do
be. Ta pomanjkljivost je  bi
la v preteklem letu toliko 
hujša, ker se (je sekcij a zna
šla v nekaterih nepredvide
nih okoliščinah in sredi pro
blematike, ki v preteklosti ni 
bila tako evidentna. Na dru
gi strani pa je  prav to po
manjkanje programa reduci
ralo delo odbora na občasne 
napol pripravljene akcije, oz. 
na reševanje občasnih kon
fliktov., pred katerimi se 
znajdejo vojni veterani hote 
ali nehote.

Leta in poreformsko ob
dobje sta povzročila, da je 
dobilo vprašanje bivših bor
cev in aktivistov nova obe
ležja. Medtem ko je še do 
včeraj izgiedalo, da ima -bor

čevska organizacija karakte
ristiko združbe, ki, zaprta sa
ma vase, postopno »odmira«, 
je najnovejša situacija poka
zala, da temu ni tako. Refor
ma kot taka terja od vsake
ga člana kolektiva dodatne 
napore, v prvi vrsti pa od 
tistih, ki so bili graditelji 
današnje stvarnosti in ki so 
na svojih plečih prenesli brej 
mena revolucionarnega boja 
in povojne izgradnje. Del 
bivših borcev preživlja ravno 
v tem obdobju svoja najzrej 
lejša in najplodovjtejša letaj 
del njih pa se že bori s poj 
sledicami vojnih in povojni!} 
naporov in se postopoma 
pripravlja na zasluženi živ
ljenjski odmor, t. j. na upm 
kojitev. Eni kot drugi stoja 
jo pred določenimi problemi) 
ki jih ni mogoče reševati po 
administrativni poti, še manj 
pa po načelu nekakšne lažn^ 
in nepotrebne »humanosti« in 
s karitativnimi posegi. Tisto 
najmanj, /kar zahtevajo bivši 

(Dalje na 6. strani)

Nesporno je, da so naše 
industrijske prodajalne eden 
Inned zelo pomembnih po
slovnih dejavnikov za naše 
združeno podjetje. Za potroš
nike so važni prodajni centri, 
kjer je možno kupiti vse na-

Vsi štirje prodajalci v reški trgovini zatrjujejo, da imajo sedaj mnogo več dela, saj je prenov
ljena trgovina izredno privlačna in tudi ena izmed najlepše in najmodemeje oblikovanih na 
Rek)

Direktor reške filijale Milutin 
Baršič, ki ima največ zaslug 
za velik poslovni uspeh ISKRE 
na teritoriju Severne Dalmaci
je, bo samo še nek^j mesecev 
vodil naše predstavništvo. Od
haja namreč v zaslužen pokoj

možno hkrati postreči večje
mu številu kupcev.

Sedaj so zaposleni v trgo
vini skupaj c poslovodjo 4 
prodajalci in še en knjigovod
ja. Vsi zatrjujejo, da se je pro
met v trgovini po otvoritvi 
zelo povečal. Glede na si
stem non stop trgovin, ki ga 
v veliki meri podpira reška 
občina, bi kazalo tudi našo 
prodajalno usposobiti za ne
prekinjeni delovni čas. če  bi 
v trgovini zaposlili še dva 
prodajalca, bi s tem lahko 
prešli na novi čas (ko so 
imeli lani dva sezonska me
seca odprto trgovino non 
stop, se je mesečni promet 
zelo povečal). .

Poleg trgovine' je v sosed
njih dveh prostorih naše 
predstavništvo za reško Pri
morje in del Istre. Direktor 
filiale Milutin Baršič je po 
vedal, da ima predstavništvo 
sedaj zmanjšan prodajni teri
torij, a je doseglo celo večji 
promet. 'Lanski planiran pro
met je predvideval sprva 11 
milijonov ND, bdi med letom 
povišan na 12 milijonov, reali
zacija ob koncu leta pa je

dosegla vrednost 13 milijonov 
ND.

V predstavništvu zelo po
trebujejo dva strokovna refe
renta inženirja ali vsaj teh- 

, ndka, ki bi se specializirala 
za posamezna prodajno teh
nična področja. Enemu bi 
poverili panoge telefonijo, 
kinoakustiko in zveze, druge
mu pa elektronsko, stikalno in 
merilno tehniko oz. vse osta
lo. Enega štipendista, ki se 
sedaj šola sicer imajo in ga 
bodo po zaključku šolanja 
zaposlili pri teh poslih, ven
dar je potreba po strokovni 
obdelavi tržišča tako izrazita,

da jo je treba takoj obrav
navati in urediti.

Kot še v nekaterih drugih 
večjih krajih države sta tudi 
na Reki sedaj industrijski 
prodajalni ISKRA in RIZ. 
Zadevo bo treba čimprejs 
urediti. Nekateri se ogrevajo 
za predlog, da naj bi obe 
trgovini poslovali še nadalje 
s tem, da bi se trgovina RIZ 
specializirala samo za proda
jo izdelkov splošne rabe, 
trgovina ISKRA pa za vse 
preostale panoge profesional
nega karakterja.

Marjan Kralj

Letita kon feren ca  
sekcije  ZZB 

prodajne organizacije
Letošnja konferenca 120-članske sekcije borcev in aktivi
stov NOB v prodajni organizaciji je potekala po doslej ne
običajnem »protokolu«. Odbor sekcije je še pred konfe
renco razposlal pismeno poročilo o svojem delu vsem čla
nom sekcije, tako da so se udeleženci tega zbora lahko 
pripravili na učinkovito diskusijo. Ta način dela sicer ni 
obetal, da bo konferenca izzvenela v šopek praznih hvalnic 
dosedanjemu odboru, zato pa toliko bolj objektivno kri
tiko, iz katere naj bi sledili napotki za delo odbora, v na
slednjem letu.

še originalne izdelke in dobiti 
zanje ustrezne podatke, ka
rakteristike, nasvete za mon
tažo itd, za nas pa so mimo 
poglavitnega cilja — prodaje 
pomembne, ker se tod steka
jo mnenja in želje potrošni
kov ter njihove kritike, kar 
vse je potrebno skrbno .pre
tehtati in morebiti upoštevati



P roizvodnja  »Elek- 
rom ehanike« v  

januarju
V letu 1968 je tovarna po

prečno izdelala na mesec za
20,700.000 din izdelkov. Pred
videna vrednost eksterne 
proizvodnje za leto 1969 zna
ša 278.800.000 din, kar kaže, 
da bi morali vsak mesec po
prečno proizvesti za 23.233.000 
din izdelkov. Za mesec ja
nuar je bila planirana vred
nost eksterne proizvodnje v 
višini 21,510.979, kar je za 
4% več, kot je znašala po
prečna mesečna proizvodnja 
lani oziroma ža 7 % manj, 
¡kakor bi znašala poprečna 
proizvodnja po letošnjfem 
planu.

Planirane proizvodnje ža 
januar tovarna ni dosegla. 
Izpad je nastal v obratu te
lefonije, dočim so ostale eno
te predvideno nalogo za. ja
nuar dosegle. V preteklem 
letu smo samo v 3 mesecih 
dosegli nižjo proizvodnjo, ka
kor v letošnjem januarju. 
Zato je tudi poprečna dnev
na proizvodnja zelo nizka in 
znaša le 857.234 din, dočim 
smo se v zadnjih mesecih 
lanskega leta že zelo pribli
žali poprečni dnevni proiz
vodnji 1,000.000 din.

PROIZVODNJA
V JANUARJU

DE. Izvrš.
%

Rotacijski stroji 100,5
števci 110,6
Stikala 110,1
Kinokaustika 100,-
Telefonija 65,8
Merilne naprave 131,3
Umi mehanizmi 161,6
Produkcija delov 112,-
Orodjarna 95,3
Vzdrževanje 145,4
Skupaj 91,6

DE »ROTACIJSKI STRO
JI« so le s težavo dosegli 
predvideno proizvodnjo. V 
januarju so namreč sestavili 
-le manjšo količino : vrtalnih 
strojev EVS-06, ker masa za 
zalivanje rotorjev, ki smo jo 
prejeli iz Švice, ni odgovar
jala. Večja vrednost;, je iz
padla tudi zato, ker premi 
brusilni stroj, za katerega 
smo prejeli sestavne dele iz 
Švice, po dosedanjih podat
kih ne ustreza in zato zanj 
nismo dobili atesta.

DE »ŠTEVCI« je vrednost 
predvidene proizvodnje pre
segla, vendar pa ni uspela 
izdelati dovolj dvotarifnih 
števcev, ki jih tržišče nujno 
rahteva, zaradi pomanjkanja 
lak žice 0 0,04 iz uvoza. Te
žave so nastopile tudi pri 
srikalni xiri, ker je bila do
bavljena količina nemirk iz 
Francije slaba in je bilo mo
goče uporabiti le manjše ko
ličine.

DE »STIKALA« je v novem 
letu začela z razmeroma 
1 godnim rezultatom. Poveda
ti je treba, da se tržišče za 
stikala zopet odpira in da 
prihajajo nova naročila, za
to upamo, da bo v kratkem

obrat zopet polno zaposlen. 
V naslednjih mesecih priča
kujemo še večja naročila, 
tako za domače tržišče kot 
za izvoz. Trenutno smo že 
prejeli iz NDR naročilo za 
večje količine enopolnih av
tomatov, v kratkem pa pri
čakujemo še naročilo iz Mad
žarske za kontaktorje. Ne
prijetno je le to, da naroči
la prihajajo šele sedaj in bo
mo morali za te količine ma
terial naročiti dodatno.

DE »KINOAKUSTIKA« je 
januarsko halogo le s težavo 
dosegla, kljub temu, da jé- 
imela planirano razmeroma 
nizko vrednost. Največje 
težave so povzročali elektro
litski kondenzatorji, ki nam 
jih je doslej dobavljala »Av
tomatika« Pržan. Le s težavo 
smo dosegli, da nam jih bo 
izdelovala tudi vnaprej. Pr
žan stalno zamuja tudi z 
dobavami zvočnikov. Zastoj 
so povzročile tudi premajh
ne količine transformator
jev in nekaterih drugih radio 
materialov, še vedno pred
stavlja problem redna dobi
va napisnih tablic.

DE »TELEFONIJA« je v 
januarju dosegla komaj 66% 
predvidene proizvodnje: Plan 
za januar je bil namreč po
stavljen na osnovi plaha Za 
leto 1969, saj januarski plan 
predstavlja 1/12 letnegá. V 
preteklem letu je bilo na po
samezni mesec proizvedenega 
poprečno po 6,900:000 din. V 
decembru je bilo proizvede
nega za 7,646.000 din.’ Plan 
za januar 'je  bil torej previ
sok. Poleg tega ’ so imeli v 
telefoniji v januarju tako 
močne zastoje, kot v nobe
nem mesecu lani. Največji 
zastoj so povzročile smerne 
igle za koordinatni stikálnik,

• ki nam jih inozemski doba
vitelj ni dobavil pravočasno. 
Vehka vrednost je izpadla 
tudi na avtomatskem telefo
nu, ker ni bila pravočasno 
dobavi j ena , masa za dele iz 
plastike. Zastoj je nastal tu
di pri poljskem telefonu za
radi slabih matic, kd jih iz
deluje produkcija in smo jih 
morali ponovno naročiti iz 
inozemstva. Isti material kot 
pri EVS-06 je povzročil za
stoj tudi na telefonskih vlož
kih. V januarju še vedno ni
smo izdelali želene količine 
ploščatih relejev zaradi te
žav na žaljenju, kakor, tudi 
trovaliziranju. Zastoj so po
vzročili tudi vijaki. Še vedno 
povzročajo težave premajhne 
kapacitete v obdelovalnici; 
le s težavo dobavlja sestav
ne dele montaži.

DE »URNI MEHANIZMI« 
je v januarju dosegla rekord
no proizvodnjo števcev po
govora. Te količine bi bile 
lahko še večje, če bi bil ob
rat redno preskrbljen s su
rovinami in Séstavnimi deli. 
Dodatna naročila za števec 
pogovorov • so prišla raz
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Obrat »Urni mehanizmi« v Lipnici je dosegel v januarju izreden proizvodni uspeh oz. 161.tf 
Kot pravijo, pa bi lahko naredili še več, če bi bil obrat redno preskrbljen s surovinami 
sestavnimi deli. — Slika kaže navijanje tuljav

meroma pozno gaj je za
to material zelo težko naba
viti v zahtevanih rokih.

DE »MERILNE NAPRA
VE« v januarju ni imela te
žav.

V DE »PRODUKCIJA« pred
stavlja,; poseben ..problem 

.elektro' ventil, pri katerem 
imamo še vedno težave; naj
več zaradi ¿ slabe konstruk
cije.

. PRIMERJAVA ENOME
SEČNE PROIZVODNJE 

(1968—1969)

le tudi težave, kd jim nismo 
bili kos. Povedati je tudi 
treba, da ni takega delovne
ga elana, kot v zadnjih me
secih. lani. Naj nam ha me- 

_sec januar nauk, da bomo

šli v naslednje mesece' « 
pripravljeni in da botoo|i 
večjo skrbjo odpravljaM 
zave, M se pojavljajo. /*

Pomočnik direktorja: I 
Alojz Grčar, dipl. tali;

Sem inar o r e g í s t r e t e n i l  
na M edu

DE Izvrš.
%

Rotacijski stroji 109,7
števci 151,1
Stikala 98,1
Kinoakustika 87,9
Telefonija 76,5
Merilne naprave 105,4
Umi mehanizmi 260,1
Produkcija, delov 149,8
Orodjarna 57,4
Vzdrževanje 81,2
Proizvodne usluge 35,6
Skupaj 103,8

Letošnja proizvodnja v ja
nuarju je bila le za malen
kost večja kot v januarju 
lani. če upoštevamo, da smo 
v letu 1968 proizvedli za 12% 
več, kot v predhodnem letu, 
potem je povišanje 3,8% z 
ozirom na lanski januar 
premajhno! Pregled kaže; da 
je kar polovica obratov v 
letošnjem januarju proizved
la manj kot lani,Posebno 
je viden padec v telefoniji, 
kjer mora biti proizvodnja 
v letošnjem letu za 3 % viš
ja, vendar smo v letošnjem 
januarju proizvedli znatno 
manj. -
. Letošnji januar ni bil 
uspešen. Prehod na novo le
to spet ni bil dovolj priprav
ljen, poleg tega so se pojavi

(Nadaljevanje s l. , strani)
-za mehe izredno koristen, saj 
imamo na našem teritoriju 
kar osem registrofbndv 
ISKRA.

Predrag Mihajlovdč, refe
rent iz ELEKTROPRIVRE- 
DE Srbije, Beograd:

škoda je, da ISKRA ni že 
prej organizirala takega te
čaja za registrofone, kajti mi ’ 
smo v treh letih malone'uni
čili prvi naš registrofon. Sa
mi, ga nismo znala popravlja
ti, ISKRA servis v Beogradu 
pa tudi ni. bil vešč takih po
pravil. šele tehnika iz vašega 
centralnega servisa v Ljublja
ni so ga uredili tako kot je 
treba.

S celotno organizacijo na 
tečaju - šem zelo zadovoljen, 
predavanja so bila na viso- 

- kem strokovnem nivoju in še 
nekaj bi rad: pristarii: izredno 
sem ampresioniran nad na
ravnimi lepotami na Bledu.

Zah: d Karasilipovič, nad
zornik-telegrafa delovne eno
te ŽTP Sarajevo:
[ Do sedaj sem sam vzdrže

val registrofone, vendar mi 
je seminar pripomogel, dai 
bom zaupano delo opravljal 
bolje in hitreje. Škoda, da 
'seminar ni bil daljši, ker bi 
rad opravil tudi celotna mer

je n ja  vsega elektronskega de
la registrofona.

Z organizacijo seminarja 
sem želo- zadovoljen in ni
mam kakih kritičnih pri
pomb.

Mido Drobac šef sektorja 
ŽTP Banja Luka:

Lani smo dobila- šest 1»
. strofooov ISKRA, ki so vil® 
ceni na progi Bosanski N* 
— Knin. Težave so bile pi* 
vsem zaradi dokumenta® 
ki je bila deloma napisa| 

. celo v slovenščini, tako, § 
je bilo zelo težko poprat 
ti aparature.

d n in a r  mi je zelo korist 
zdi pa se mi, da je bil piefi| 
tek. Niso mi še jasne 
tere podrobnosti.

Z vso organizacijo ̂ t?« 
sem zadovoljen in prefflajff 
še več takih stikov.

Janoš Lak ŽTP, sš« 
Novi Sad:.

čeprav vzdržujem, regisri 
fone dve leti, mi je serr.«| 
želo koiastal. Predvsem’ ;f( 
raačdstil nekatere te^M 
podrobnosti, na katerel-K 
naletel v praksi., Predla#” 
podoben seminar vsaj w£ 
leto enkrat zaradi obna€ 
n ja znanja.

S celotno organizacijo.'  ̂
čaja in tudi penzionom s: 
zelo zadovoljen.

Tako. Tečajniki so povK, 
li odkrito Svoje mrihD||J 

. vsem, kar. je bito vreS 
omeniti. Edini so: si v»; 
koristnosti takih stikov:; 
odlični organizaciji, pod/* 
šivom inž. Tonija Telbana-, 
razgovoru z njim pa _se® 
vedel, da bo podoben, j “  
že v marcu tudi na Ba| 
ker je bilo toliko prijav*®] 
tožencev, da so morali t  
razdeliti' tečaj nike v
pi- m k

Marjan Kralj



»Aparati« Ljubljana

P o m a n jk a n je  r e p r o d u k c ijsk e g a  
-gradiva - nizka- r e a liza c ija  ¥ jan u arju

E vropska poplava  
napačnih  zvez

■ V prvem mesecu letošnjega, 
leta se je morala proizvod
nja boriti z izrednimi težava
mi pri preskrbi z reproduk
cijskim gradivom. Posebno 
težka je bila situacija pri 
gradivih iz uvoza, toda sko
raj me manj težav ’ nismo. 
imeli zaradi pomanjkanja 
tudi tako malenkostnih stva
ri, kot so vijaki in ostali 
standardni deli, brez katerih 
pa je tok proizvodnje prav 
tako moten. Izpolnitev dina
mičnega načrta za januar to 
potrjuje, saj smo; mesečno 
zadolžitev izpolnili ..komaj s 
76,88%. . ,
■ Po posameznih grupah iz
delkov smo dosegli•' zelo raž-. 
■lične uspehe. Najbolj, ugodna 
.je izpolnitev prt- štrk-almh 
aparatih,- kjer smo imeli za- 
:radi zakasnitve dobave -v de
cembru dovolj gradiva za-ja,, 
-nuar- in smo tako 'doprinesli 
še decembrski zaostanek pri 
tipkalih TB. Tako je ta grupa 
realizirana z indeksom 
158,11 %. .

V grupi industrijskih elek
tronskih naprav pa je na
sprotno realizacija najslabša 
in je njen kazalnik komaj 
51,21%, V tej grupi so pro
izvodni cikli dokaj dolgi, 
oskrba z gradivom pa je za- 
■radd ‘ širokega asortimenta 
najslabša. Prav tako je tudi 
dotok naročil zelo neenako
meren in nezadosten, kar si
tuacijo še slabša. V tej grupi 
bi morali celotni: sistem de
la — od naročil do izdelave, 
bistveno spremeniti, kajti v 
nasprotnem primeru bomo 
morali celo leto ugotavljati, 
-da-zadanih nalog.ne dosega
mo, kot je bil •primer' v lan
skem letu. Nekoliko ugodnej
ša je slika pri tej grupi v 
izvozu, kjer smo nalogo iz
polnili s 116,94%. ̂ Vendar je 
absolutna vrednost ' izvozne 
.zadolžitve - tako minimalna, 
da na celotna uspeh skoraj , 
me vpliva,
: Tudi najmočnejša skupina 
zaščitnih relejev, elementov 
avtomatike in signalnih na- 

, prav je bila za potrebe do
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mačega trga izpolnjena z in
deksom samo 69,99 %, dočim 
smo izvozne naloge opravili 
želo ugodno , in je, tudi ka
zalnik 207,74 %. V tej, skupini 
imamo tudi dovolj specifici
ranih naročil, čeprav :, dokaj 
od njih s prekratkimi do
bavnimi roki. Ta 'problem 
kratkih in celo zmeraj kraj
ših rokov, katere postavlja 
PSO na- zahteve kupcev, zelo 
težko vskladimo s pojavom, 
da se dobavni roki za gradi
va, posebno iz.uvoza,vse bolj 
občutno daljšajo j-n da je to 
daljšanje piosebno proti kon
cu leta 1968 doseglo velik in 
nenaden skok. Zato je po
manjkanje gradiv v januarju 
-objektivno, opravičljivo, -čer 
prav š tem ne moremo. trdi
ti, da z Večjo subjektivno 
•akcijo in okretnostjo ne bi 
zmogli več, kot pa smo 
uspeli.

Tudi pri rezervnih delih ih 
uslugah je bila realizacija 
nepomembna, saj smo tu 
opravili le 19,28 % naloge. V 
tej skupini je bilo pomanj
kanje naročili osnovni vzrok 
tako slabi izpolnitvi, upamo 
pa, da bomo ta izpad kmalu 
nadoknadili, saj smo doslej 
skoraj vedno morali v celem, 
.letu - narediti .več,- kot-rsmo 
lahko na začetku predvideli.

Če te podatke o realizacij i 
primerjan«) še po obračun
skih enotah ugotavljamo, da' 
je enota 50 svoje zadolžitve 
izpolnila z 89,37%, dočim je 
enota 60 mesečno realizacijo 
zaključila z indeksom 56,29 %. 
Pri tem moramo ponovno 
poudariti, da je bila prav 
slednja najbolj prizadeta za
radi pomanjkanja ,, gradiva 
(saj je med drugim proizva
jalec industrijskih elektron
skih naprav) in naročil, pri 
signalnih napravah pa je 
operativno imela zelo ne
ugodno strukturo dela, ker 
je delala predvsem za koope- 
račijo s SEL-oim, tu .pa obra
čunavamo , saiho I vrednost 
dela brez materialnih stro
škov, ki so pri ostali reaMza-

m

ciji- normalno- zajeti. Zato 
lahko kljub različnim kazal
nikom trdimo, da sta obe 
enoti dosegli enak uspeh, s 
katerim pa niti ena, niti dru
ga enota ne moreta biti za
dovoljni.

Težave pri preskrbi z re
produkcijskim gradivom y 
januarju tudi za naslednje 
mesece ne bodo brez- posle
dic. K temu lahko dodamo še 
to, da niti v februarju sta
nje še ne bo normalno in da 
lahko le z velikim optimiz
mom upamo, da bo šele ma
rec prinesel na tem področ
ju  kolikor ! ;t„oijkp , .popolno 
normalizacijo. Zato..bodo po
trebni dodatni- ■napori,;, pred
vsem v službah nabave in na
črtovanja, da. Bomo,.situacijo: 
operativno in : čim ugodneje 
reševali in da bodo tako za
stoji kar mogoče manjši. Tu
di sama proizvodnja bo mo
rala pri tem priskoči ti na po
moč in z dodatnimi napori 
doprinašati zamujeno, čim bo 
katerokoli od manjkajočih 
gradiv dospelo v tovarno. Le 
s skupnimi akcijami bo po-' 
večana haloga, kot smo si jo 
v letu 1969. zadali, lahko iz
polnjena, kljub težavam ob 
startu.

Evropski patriotizem pri
haja do izraza na različne 
načine. Na primer tudi tako, 
da skoraj vsak Evropejec tr
di, da ima prav njegova de
žela naj slabšo telefonsko zve
zo na svetu. In to svojo tr
ditev lahko podkrepi z zelo 
prepričljivimi dokazi. Le za 
Švede je jasno, da so izpadli 
iz tekme. Oni imajo več te
lefonov na 100 prebivalcev 
(47,6!) od katerekoli države, 
razen Amerike. V švedski je 
samo eno tretjino manj te
lefonov kot npr. v Franciji)

■ čeprav je po prebivalstvu se
demkrat manjša

Toda za povračilo se Fran
cozi, Italijani, Zahodni Nem
ci in Britanci lahko na vsa . 
usta hvalijo, kako slabo sto
jijo , š :  svojimi : telefonskimi 
službami, če nanese pogovor 
na številke in statistike, ozi
roma na razmerje med šte
vilom telefonov in številom 
prebivalstva,-,so njihove de
žele precej blizu dna liste 
ekonomsko razvitih držav: 
Francija je na svetu na šest
najstem , mestu, .Zahodna 
Nemčija na štirinajstem, Ita
lija na sedemnajstem. .

Še huje je, če obrnete po
govor na to, kako njihovi 
telefoni delujejo! Kakšen 
starejši funkcionar koncerna

»Olivetti« v Rimu pride v ne
varnost, da bo urnrl od apo- 
pleksije, če se skuša pogo
varjati s tovarno v Ivrei, v 
severni Italiji. Vendar, on je 
veliko na boljšem v primer
javi s kakšnim živčnim Pari
žanom, ki skuša telefonirati 
tašči v Provenco. Ne zato, 
ker telefonira tašči, temveč 
zato, ker bo umrl čakaj e na 
zvezo. V vsej Zahodni Evropi 
je vsak pripravljen verjeti v 
resničnost anekdote o tistem 
bogatem pariškem biznisme- 
nu, ki je naročil pogovor z 
Milanom pa mu je presedlo 
čakanje. Sedel je v .reaktivno 
letalo , in prišel na ̂  kraj se
stanka ravno v času, ko je 
bil poslovni, partner obve
ščen, da' mu želi nekdo tele
fonirati iz Pariza.

Prebivalci Londona vam bo* 
do pripovedovali svoje ža
lostne zgodbe. Vsak London
čan vam bo — ne samo pri
povedoval, temveč tudi po
kazal tisto o čemer govori. 
Dokazal vam bo »na delu«, 
da se vsak tretji telefonski 
poziv v Londonu konča kot 
»napačna zveza«, ali da krat- 

. koinmalo ne zvoni na dru
gem kraju žice. In ko" dobite 
zvezo, obstajajo velike šanse, 
da bodo v vaš pogovor vpadli

(Dalje na 6. strani)

Trad te le  n a lili velesla lom  sm učarjev  
»Elektromehanske* na Joštu

Tudi še tako divje sneže
nje, kakšnega smo v soboto, 
8 t. in, doživeli malone v 
vsej Sloveniji, ni oviralo 
smučarjev kranjske tovarne, 
da se ne bi med seboj pome
rili v že tradicionalnem vele
slalomu na severnem poboč
ju Jošta. Na letošnjem pr
venstvu tovarne v Kranju je 
v treh tekmovalnih razredih 
tekmovalo skupaj 65 tekmo
valk in tekmovalcev. Proga, 
dokaj zahtevna, je zlasti gle- 

.de na izredno, gost sneg,! ki 
je padal takorekoč ves dan, 
bila speljana z vrhaj pa 
globoko v kotlino.: Dolga je
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je bila invalidsko upokojena tov.Rozi Goričanec, delavka pri razigljanju v bake- 

delavnici. Slovo je bilo prisrčno. Imenovana se prek glasila »Iskra« iskreno zahvaljuje 
r°rt V̂C£m za darila in dobre želje ter jim želi še mnogo delovnih uspehov. Kot pravi, bi zelo 
aaa še ostala med njimi, žal pa ji bolezen to ne dopušča, zato se je  predčasno upokojila.

bila okrog ,800 metrov m je 
imela 21 vratič.

Kakor vsako leto, tako tu
di letos na Joštu ni manjka
lo veselega razpoloženja, ka
teremu tudi muhasto vreme 
ni moglo: do živega. To še 
posebej velja za čas po kon
čanem tekmovanju, pa če
prav so mnogi prav zaradi 
takega slabega vremena po
hiteli nazaj v dolino. Tudi 
živahnih komentarjev, ki smo 
jih  vajeni- ob takih priredit
vah, ni manjkalo, medtem, ko 
-je bito. tekmovanje samo ze
lo borbeno, vendar tovariške. 
V okoliščinah, v kakršnih je 
minilo letošnje - prvenstvo 
»Elektromehanike« -v ■ -vele
slalomu na Joštu, gre' še po
sebna; pohvala organizator

jem  tekmovanja, ki so svojo 
nalogo dobro - opravili.

Kot - rečeno- so tekmovalci 
startali v treh razredih: žen
skem — kjer je bila udelež
ba kot navadno bolj skrom
na, moški■ nad 35 let — tu 

-smo spet videli nekatera ime
na, ki se že dolga leta vestno

■ udeležujejo in se dobro uvr
ščajo in slednjič moški do 35 
let s t a r o s t i r a z r e d ,  v ka
terem, je bila udeležba tekmo
valcev naj obilnejša

Poglejmo kakšne rezultate 
-so dosegli v posameznem raz-
■ redu! ’
•' ŽENSKE:

Finžgar Anica (Lipnioa) 
.76,14, Tabar Marta (obrat 
ATN) 113,16, Starc Darinka 

- (Obrat ATN) 224,64,
MOŠKI NAD 35 LET:
Šarabon Vinko (Obrat 

ATN) 39,30, Bajželj Franc 
(Obrat ATN) 41,28, Pintar Jo
že (Obrat MR S) 48,36, Bre

zar . Franc (orodjarna) 50,76, 
Šilar Franc (Obrat, ATN) 
53,82, Omahen Čiri) (Obrat 
ATN) 57,12, Brezar Anton 
(Obrat ATN) 64,32, Cvetko 
Viktor (Vzdrževanje) 66,08, 
Bevc Ivo (Vzdrževanje) 73,92, 
Starc Boris (Produkcija) 
97,98, Podjed Miha (Produk
cija) 129,18, česen Janez (Ob
rat ATN) 147,36.

MOŠKI DO 35 LET:
Rakovič Ljubo (Kinoakusti- 

ka) :36,72, .Križnar Rajko 
(Obrat MRS)-. 39,72,. Koblar 
Milan (Orodjarna) 42,02, Pi- 
Jkec Roman (števci) 42 30, 
Reizar Peter (Obrat ATN) 
43,26, Hrovat- Milan. (Obrat 
ATN) 46,26, Robida Dorjan 
j  Obrat ATN)-' 46,62,’ Ambro
žič Andrej / (Obrat ATN) 
46,72, Košnik Franc (Orodjar
na) 47,58, Omari Peter (Orod
jarna) 48,06, Čebulj Franc 
(Produkcija) 49,32, Rančigaj 
Odon (Obrat ATN) 49,92, Da- 
garin Lovro (Produkcija)
49.92, Marn Vladimir (Pro
dukcija) 50,32, Tušek Janez 
(Stikala) 50,46, Selan Franc 
(Produkcija) 52,38, Brenkuš 
Franc (Produkcija) 52,44, 
Hafner Marjan (Produkcija)
55.92, Peternelj Ivan (Vzdr
ževanje) 56,52, Kejžar Ivan 
(Produkcija) 58,68, Šemrl 
Anton (Obrat ATN) 63,12, 
Pogačnik- ’ Stane . (Merilne 
nap.) 67,02, Volčič Rudi (Ob
rat ATN) 70,68, Zaletel Franc 
(Vzdrževanje) 70,92, Hafner 
Janez (Vzdrževanje) 73,56, 
Lukan Franci (Lipnica) 74,04, 
štilec Janez (Produkcija) 
76,50, Cegnar Andrej (Obrat 
ATN) 84,12, šolar Vinko (Lip
nica) 102,36.
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Z druženega podfetja S estan ek  sek retarjev  In 
p ravn ik ov  ZP

S seje BS
(Nadalj. s 1. strani)

žiti problem sanacije in to 
s proizvodnjo radijskih spre
jemnikov. Ker so v bistvu ne
likvidni, jih tare večno po
manjkanje denarja, pa tudi 
Jiferantom so dolžni precej
šnje zneske. Prav zato ne do
bivajo pravočasno materiala 
za montažo. Za nabavo mate
riala bi mesečno rabili 150 na
lij. S din. Bistvo reorganiza
cije pa je začetek novega pro
grama, ki je predviden s 1. 
aprilom v letošnjem letu, ker 
je star program deficitaren.

Iz nadaljnje razprave čla>- 
nov DS ZP je bilo čutiti skrb 
za realnost prikazanih stva
ri, kajti «Sprejemniki« v Se
žani so že večleten problem, 
pa tudi podobne izjave so 
bile že večkrat dane. Po raz
pravi je predsednik DS pre
bral zadevne predloge uprav
nega odbora ZP ISKRA, ki 
podpirajo predlog že opisane 
variante generalnega direk- 
torja  v zadevi sanacije to
varne »Sprejemniki« v Seža
ni. K temu je dal San DS 
ZP iz Nove Gorice dodatni 
predlog, vendar so vsi nav- 
eoči Sani, razen tovarišev iz

(Nadaljevanje s  3. strani)
borci od svoje delovne sredi
ne je spoštovanje njihovega 
preteklega prispevka v. iz
gradnji naše družbene stvar
nosti in njihove sedanje pri
pravljenosti, da znova pose
žejo v bitko za uspešno do
končanje drage revolucije, M 
j i  pravimo gospodarska in 
družbenopolitična reforma.

Ta stremljenja pa niso na
letela vedno na ugoden od
mev v naši prodajni organi
zaciji, navzlic verbalni pri
pravljenosti, da se jim po
sveti zadostna pozornost. Ne
malokrat ¡se slišijo napol pri
tajeni glasovi, češ, kaj hočejo 
jpravzaprav ti vojni veterani? 
Brigajo naj se za svoja tradi- 
Icionalna srečanja in pogrebe 
trojnih tovarišev, gospodar
stvo in politiko pa naj pu
ste pri mira — to bomo op
ravili brez njih. Da, ko bi 
¡bilo to tako enostavno!

Bivši borci in aktivisti se 
dobro zavedajo, da je njihov

POPRAVEK
V prejšnji številki smo v 

podlistku objavili sestavek 
kustosa zagrebškega muzeja 
za umetnost in obrt, Rado
slava Rudarja ob razstavi 
»Lepo in dobro«. Članek je 
bil za objavo pripravljen že 
precej prej, zato se je v  nje
govem uvodu izmuznil na
tančnejši datum otvoritve te 
razstave. Popravljamo bese- 
dolo uvoda š tem, da bo raz
stava odprta 28. marca v 
Zagebu m ne r  februarju, 
kot je kazalo pred časom.

tovarne »Avtoelektrika«, gla
sovali za predlog UO ZP. Ker 
se člani iz Nove Gorice s 
tem niso strinjali, so takoj 
po glasovanju zapustili zase
danje delavskega sveta. (Za
devni sklepi DS ZP so objav
ljeni na 7. strani). Pred tem 
je DS sprejel tudi sklep, da 
se v glasilu »Iskra« objavita 
odprti pismi generalnega di
rektorja, naslovljeni na oba 
omenjena kolektiva glede po
trebnega sodelovanja pri sa
naciji tovarne »Sprejemniki« 
Sežana (Od 46 navzočih je 
glasovalo za objavo 39 čla
nov, 6 se jih je vzdržalo, 1 
pa je bil proti).

Ker 9. 3. 1969 preneha v 
tovarni radijskih sprejemni
kov Sežana začasna uprava, 
je DS ZP razpisal volitve v 
■organe upravljanja, 'ki bodo
7. marca. DS bo štel 17 čla
nov.

V drugi točki dnevnega re
da: sanacija in konstituiranje 
tovarne »Mikron« Prilep — je 
v uvodu gen. direktor nani
zal nekaj bistvenih misli iz 
zadevnega poročila. Ker je 
bil širši članek o razvoju 
»Mikrona «in problemih že

sedanji in  bodoči obstoj od
visen edinole od gospodar
skih uspehov ali neuspehov 
delovne sredine, kateri so 
posvetili svoja najboljša le
ta. V skladu z obstoječimi 
družbenopolitičnimi smerni
cami in obstoječo situacijo 
v podjetju, so sklenili usme
riti svoja prizadevanja te
meljitim postavkam razvoja 
podjetja: uresničevanju smer
nic reforme, izpopolnjevanju 
samoupravnega sistema in 
pod vplivom najnovejših do
godkov v svetu — krepitvi 
obrambne sposobnosti naše 
socialistične domovine. Tak
šna usmeritev bodočega dela 
sekcije ZZB PSO ne dopušča 
»vožnje po stranskem tira« 
in ne mirnega tihožitja na 
podlagi minulih zaslug.

Diskusije članov sekcije 
ZZB na konferenci so v raz
ličnih inačicah potrdile pra
vičnost takšne usmerjenosti 
v bodočem delu sekcije in 
pripravljenost članstva, da 
se pridruži konkretnim ak
cijam. Odveč hi bilo na tem 
mestu navajati vse konkret
ne kritike in predloge, ki so 
vsebovani v zapisku konfe
rence in ki bodo — obenem 
s programom dela za leto 
1969 — dostavljeni vsem čla
nom sekcije. Novi odbor pod 
predsedstvom tov. Lovra Ko- 
šuljandiča (znanega sindikal
nega aktivista PSO) bo mo
ral zastaviti vse sile, da 
ustreže zahtevam članstva in 
da opraviči njihovo zaupanje. 
Z jasifimi smernicami svoje
ga dolgoročnega progam a 
pa naj enkrat za vselej spra
vi z dnevnega reda abotno 
vprašanje: Kaj hočejo prav
zaprav ti vojni veterani?

M. Ljubič

objavljen v 3. številki glasi
la, bo tu naštetih le nekaj 
informacij. Tovarna »Mi
kron« je bila osnovana 5. 
septembra 1960. leta. Pro
gram naj bi obsegal izdela
vo termičnih in električnih 
nidfilnih instrumentov. Maja 
1963 je bil izvršen prenos 
ustanoviteljskih pravic na 
ISKRO; ob tej priliki je bil 
zamenjan tudi predlog po
slovanja in sicer: proizvod
nja elektromotorjev in  elek
tričnih gospodinjskih apara
tov. Problemi v teh letih do 
danes so bili dokaj težki, če
mur je botrovala tudi precej
šnja izguba, vendar zdaj vse 
kaže, da bo stanje krenilo 
na pot izboljšanja.

Dan je  bil predolg, da se 
»Mikron« konstituira. 21. 1. 
1969 je bil v Skopju v raz
govorih med predstavniki 
ZP ISKRA, Stppanske banke 
Skopje, občine Prilep in »Mi
krona« dosežen protokol z 
namenom sanacije Mikrona. 
Prav tako je bil isti dan do
sežen sporazum za konstitui
ranje Mikrona. Vse kaže, da 
je  »Mikron« letos sprejel pr-, 
vi realni program, ki obeta 
rentabilno proizvodnjo. V 
zvezi s tem .je DS ZP po raz
pravi sprejel zadevne sklepe, 
ki so objavljeni na 7. strani. 
Na zasedanju je bil navzoč 
tudi v. d. direktor »Mikron« 
tov. Sotir Giorgieski, ki se 
je zahvalil DS ZP za dano 
zaupanje.

V tretji oz. zadnji točki 
dnevnega reda'je gen. direk
tor powzel nekaj dejstev iz 
poročila o rezultatih in inte
graciji ISKRA-RIZ od L  7.
1968. Razprava je nakazala 
nujnost reševanja proizvod
nega programa na .področju 
dejavnosti RIZ in Avtomati
ke ter RIZ in TEN. Prav ta
ko je bilo ugotovljeno, da 
na področju prodajne in ser
visne politike na jugoslovan
skem tržišču še ni prišlo do 
skupnih nastopov. Odprta 
je  še tudi . določena vrsta 
problemov na področju kon
kretnega izvajanja integraci
je, kot je npr. možnost 
vključevanja slovenskih in 
hrvatsklh bančnih organ iza- 
zacij v financiranje ZP IS
KRA in udeležbe RIŽA v 
elektronski center ZP, Ugo
tovljeno je bilo, da se od 
strani Iskrinih tovarn, kot 
so tovarna »Elementov« in 
»Avtomatika« Pržan ne do
bavljajo ustrezni deli tovar
ni RIZ po pogodbah in na
ročilnicah.

Po obširni razpravi, glede 
na razne predloge, pred
vsem pa UO ZP je delavski 
svet sprejel zadevne sklepe, 
M so v celoti objavljeni na
7. in 8. strani glasila.

Razprava, ki je  trajala sko
raj pet ur, je nakazala vrsto 
problemov. V nekaterih skle
pih jih je zadovoljivo rešila, 
nekateri pa bodo, kot kaže, 
ostali še odprti. Vsekakor je 
zanimivo dejstvo, da so v 
razpravo posegali predvsem 
vodstveni kadri organizacij, 
premalo pa elani DS.

Ben

Dne 5. februarja so se v 
Kranju spet sestali sekretar
ji in pravniki vsega Združe
nega podjetja »ISKRA« in 
obravnavali aktualne proble
me.

Tako so razpravljali o pred
logu sprememb in dopolni
tev statuta ZP, ki je bil ob
javljen v 4. številki glasila 
ISKRA z dne 1. februarja in 
o problematiki pripravništva 
v ZP. Ker je bil v Uradnem 
listu SRS št. 40/68 objavljen 
Zakon o obveznem spreje-

( Nadaljevanje s 5. strani) 
dva do trije nepoklicani go
vornikov, kar je lahko včasih 
zelo zabavno. Britanija ima 
več telefonov kot katerakoli 
■druga evropska država — 12 
milijonov po najnovejšem 
popisu. Iz poprej omenjene
ga sledi, da britanska tele
fonska služba jezi največ 
ljudi na svetu, jim žre živce, 
frustrira in jih spravlja v 
obup ter na misli o samomo
ru. Vzlic temu pa je spisek 
tistih, ki v Britaniji čakajo, 
da  bi dobili lasten telefon 
danes dvakrat večji kot pred 
desetimi leti.

Pri vsem tem pa v pogledu 
slabe kvalitete telefonskega 
omrežja nosijo zastavo Fran
cozi. Pol milijona Francozov 
čaka, da dobijo telefon in se 
tako vadijo za obup, ki jih 
še čaka. Milijoni so dvignili 
roke od poskusov, da bi do
bili telefon. A tisti, kr jim to 
končno uspe, morajo plačati 
odškodnino za uporabo za pri-

manju pripravnikov in o 
urejanju pripravništva v de
lovnih organizacijah, je balo 
tudi sklenjeno, da Organiza
cij sko-kadrovsko področje
pripravi poseben sestanek s 
sekretarji in pravniki orga
nizacij, na katerem bi obrav-| 
navali tipski pravilnik o pij-f 
pravnikih, katerega je to po. J 
dročje že sestavilo.

Na koncu so na sestanku 
obravnavali tudi prve pripra
ve za volitve v delavske sv& 
te, ka bodo v aprilu. M.

bližno pet let naprej, oziroma 
■položiti v gotovini znesek 500 
■dolarjev ali 2000 novih fran- 
kov. Ko pa že imajo telefon, 
so lahko prepričani, da bodo 
morali pozivati v poprečja; 
najmanj trikrat prej, predeni 
bodo pri -četrtem poskusu] 
dobili želeno zvezo.

Nekateri ljudje sodijo, da 
je  vse to lahko pojasniti, da- 
siravno to morda ni točno,] 
Stvar je v tem, da telefon
ska omrežja v teh deželah 
niso v privatna, temveč v dr- 
žavni lasti. Vodijo jih biro-l 
krati in ne menagerji, ki so 
obnašajo do prosilcev ali la
stnikov telefonov — ne kol 
nasproti strankam, temvei'1 
kot prosilcem. Načrtovanje je 
praviloma slabo. Bodoče po
trebe ponavadi podcenjujejo, 
Obdržuje se zastarela mehan
ska oprema, namesto da bi 
jo vrgli na odpad in jo za
menjali z modernimi elek
tronskimi sistemi.

(FORTUNE, New York)
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ZP ISKRA — ZAVOD ZA AVTOMATIZACIJO
LJUBLJANA, Tržaška c. 2
IŠČE SODELAVCE USTVARJALCE
Vabimo miade talentirane industrijske oblikovalce is 
grafike za občasno honorarno delo, predvsem z visok» 
šolsko izobrazbo strojne, tehnološke ali likovne smeri, 
Pogoj za sodelovanje je smisel za estetiko in veselje do 
oblikovanja tehničnih predmetov. Iščemo vztrajne in 
kreativne ljudi, ki čutijo sposobnost iskanja ln obdelavi 
novih rešitev.
STE TO VI?

- Preudarite in priključite se renomiranemu strokovmefflll 
teamu ISKRA—ZZA!
Javite pismeno na naslov: ZP ISKRA — ZAVOD Z1 
AVTOMATIZACIJO, Ljubljana, Tržaška c. 2, organizacij
sko kadrovski oddelek.
Predložite osebne podatke,, navedbe o strokovni izobrai 
bi in dosedanjem delu.

ZP ISKRA — NABAVNA ORGANIZACIJA
KRANJ, Oldhamska 2
o b j a v l j a
prosti delovni mesti
1. ADMINISTRATIVNO-TEHNIČNI 

REFERENT
2. INOZEMSKI KORESPONDENT 

ZA NEMŠKI JEZIK
Kandidat mora izpolnjevati naslednje pogoje: 
pod 1.:
— dvoletna administrativna šola
— pasivno znanje nemškega jezika 
pod 2.:
— srednja strokovna izobrazba
— znanje nemškega jezika s poslovno korespondenco
— znanje strojepisja in stenografije 
Rok za prijavo je 8 dni od ¡dneva objave.
Pismene prijave z -opisom dosedanjih delovnih mest i 
dokazili o strokovnosti naj kandidati pošljejo razpis 
komisiji Nabavne organizacije Kranj, Oldhamska 2.

Letna k on feren ca  
sek cije  ZZB prodajne  

organizacije

E vropska poplava  
napačnih  zvez



Izvlečki
Iz sk lepov sam oupravnih organov
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f SKLEPI 10. SEJE UO (29.
1. 1969)

§ UO ZP je obravnaval 
: vprašanje sklenitve pogodbe 
. za izdajo garancije v zvezi z 
|  nabavo opreme za mehan-o- 
igrafsko obdelavo podatkov 
Lin v zvezi s tem predlaga de- 
tiavskemu svetu. ZP I§KRA v 
[potrditev nasilenji sklep:
|  »Odobravamo nakup račun- 
tskega centra pri firmi Con- 
|trol Data iz Minneapolisa. za 
(naslednje organizacije:
I — Nabavna organizacija, 
S Kranj,
I — Tovarna električnih me- 
r riinih instrumentov, Otoče 
I — Tovarna električnih apa- 
fratov, Ljubljana 
S — Tovarna elementov za 
[elektroniko, Ljubljana 
I — Tovarna elektronskih na- 
jprav, Ljubljana 
J .J Tovarna polprevodnikov, 
{Trbovlje
S _  Prodajnosarvisaa orga- 
nizacija, Ljubljana 

| — Zavod za avtomatizacijo, 
ILjubliana
j — Tovarna avtoelektrionih
iizdelkoiv, Nova Gorica
|  — Tovarna usmerniških na-
Iprav, Novo mesto
I _ — Tovamna kondenzator-
Kev, Semič
j — RIZ, Zagreb.
E Izjavljamo, dai bomo vse 
jpbveznosti poravnali iz re- 
|tencijske kvote in amortiza- 
|cije (6f. 16 in 17 Zakona o 
{deviznem poslovanju).
| Za. podpis pogodbe o iz- 
(daji garancije pooblaščamo: 
f  — generalnega direktorja 
F  ISKRA tov. Vladimirja
(Logarja, dipl. oec., 
i — finančnega direktorja 
|ZP ISKRA tov. Alojza VID- 
IMARJA, oec.«
: © Na predlog sindikalnega 
{odbora ZP ISKRA upravni 
«odbor ZP imenuje nov ured- 
■rtiški odbor glasila »Iskra« 
Iv naslednjem sestavu.
I !'• Gantar Pavel — glavni 
prednik, strok, službe ZP 
! ISKRA;
f  2. Šilc Janez — odgovorni 
| urednik, strok, službe: ZP 
{ISKRA;

Jaka — član, 
pektromehanika;
Izza J°®e — član,
Ip^Grehek Fortunat — član,

L 6-Slavec Igor — član, 
s«k. službe ZP ISKRA; j ' • Horvat Leopold, — član, 

; «Parati;
M , Kukovec Ivanka — član,Avtomatika;

Burnik Ljubica — član, 
Fietnenti.

jL Sip-EpI 11. SEJE UO ZP 
'P ' 2. 1969)
lil'®  G O  Z P  je obravnaval 
' § t §  „ Tehničnega muzeja
I veniJ6, s katero posredu

je organom upravljanja ZP 
željo, da se podpre akcija za 
zbiranje eksponatov izdelkov, 
ki so bili razviti v ZP IS
KRA, da bi se razstavili v 
Tehničnem muzeju Slovenije.

UO ZP smatra, da je iz ka- 
mereialno-propagandnih raz
logov taka akcija nadvse pri
merna in priporoča organom 
upravljanja organizacij v se
stavu ZP, da ugodijo predlo
gu Tehničnega muzeja Slo
venije. V zvezi s tem UO ZP 
posreduje organom upravlja
nja yseb organizacij v sesta
vu ZP dopis Tehničnega mu
zeja. Slovenije.

Vodstvu Tehničnega muze
ja Slovenije se istočasno pri
poroča, da se obme nepo
sredno na organizacije v se
stavu ZP ISKRA, s konkret
nimi potrebami in pogoji 
glede ustreznih eksponatov.

SKLEPI 6. ZASEDANJA 
DELAVSKEGA SVETA ZF 
(31. 1. 1969)

•  V zvezi s predlogom o 
odpravi subsidiarne odgovor
nosti v  ZP ISKRA KRANJ 
je DS. ZP sprejel naslednje 
sklepe::

a) Na podlagi stališč de
lavskih svetov organizacij v 
sestavu ZP ISKRA Kranj DS 
ZP ugotavlja, da je večina 
delavskih svetov organizacij 
ZP za to, da se v statutu 
ZP ISKRA Kranj in tud! v 
medsebojnih pogodbah med 
ZP in posameznimi organi
zacijami ne določi subsidi
arna odgovornost organiza
cij v sestavu ZP.

b) V skladu z določali čl. 
36 b) in v zvezi s 61. 102 Za
kona o spremembah in do
polnitvah Temeljnega zakona 
o podjetjih DS ZP sklene, da 
se v  združenem podjetju 
ISKRA KRANJ od 1. 1. 1969 
dalje ne uvede subsidiarna 
odgovornost združenega pod
jetja in organizacij za ob
veznosti organizacij v sesta
vu ZP.

c) O tem, da se v statutu 
ZP ISKRA KRANJ in tudi 
v medsebojnih pogodbah 
med ZP in posameznimi or
ganizacijami ne določi subsi
diarna odgovornost organiza
cij v sestavu ZP, se informa
tivno obveste tudi registri 
gospodarskih, organizacij pri 
okrožnih gospodarskih sodi
ščih v Ljubljani, Kopru in 
Zagrebu..

9  DS ZP daje soglasje na 
spremembe Pravil o organi
zaciji, poslovanju in uprav
ljanju Počitniške skupnosti 
ter na novo sprejeti Pravil
nik o medsebojnih delovnih 
razmerjih Počitniške skupno
sti ZP ISKRA.

@ ZP ISKRA KRANJ v 
smislu čl. 55 pogodbe o po
slovnem združenju RUDIS 
Trbovlje izstopi iz članstva- 
tega združenja z odpovednim 
rokom enega- leta od dneva, 
ko bo poslovno združenje 
RUDIS prejelo pismeni od

pravek tega sklepa, kot to 
določa cit, člen pogodbe.

Predlagane spremembe in 
dopolnitve pogodbe v poslov
nem združennju RUDIS se 
zaradi izstopa iz članstva ne 
sprejmejo.

® DS ZP je obravnaval 
vprašanje sklenitve pogodbe 
za izdajo garancije v zvezi 
z nabavo opreme za mehano- 
grafsko obdelavo podatkov 
im pri tem* I * * * 1 2 sprejel naslednje 
sklepe:

a) DS ZP zadolžuje gene
ralnega direktorja ZP, da do
1. 3. 1969 predloži točno po
razdelitev stroškov na posa
mezne organizacije ZP za fi
nanciranje elektronskega ra
čunskega centra ZP ISKRA, 
pri čemer mora biti podano: 
soglasje pristojnih organov 
v organizacijah.

b) Ob priliki financiranja 
elektronskega računskega 
centra se m-ora pokreniti vse 
potrebno, da ne bo finanč- 
no-devizno prizadeta Elektro- 
mehanika Kranj, ker se tar 
koj v začetku tega financi
ranja ni udeležila.

c) V kolikor bi v tej za
devi prišlo do morebitnega 
plačila organizacij, ki po 
programu financiranja elek
tronskega računskega ceptra 
niso bile dolžne plačati tega 
zneska, se na predlog priza
dete organizacije takoj- skli
če notranja arbitraža, ki -z 
odločbo prek SDK po regres
ni pravici blokira dinarska 
sredstva organizacij, v kate
rih korist je prizadeta orga
nizacija plačala. ■

e) DS ZP odobrava nakup 
računskega centra pri firmi 
Control Data iz Minneapoli
sa za organizacije v sestavu 
ZP, ki so navedene v inve
sticijskem elaboratu.

Vse obveznosti bomo po
ravnali iz retencijske kvote 
in amortizacije (čL 16 in 17 
Zakona o deviznem poslova
nju).

Za podpis, pogodbe o iz
daji garancije pooblaščamo:

generalnega direktorja ZP 
ISKRA Vladimirja LOGAR
J A  dipl. oec., in finančnega 
direktorja ZP ISKRA Alojza 
VIDMARJA, oec.

SKLEPI 7. ZASEDANJA DS 
(7. 2. 1969)

® DS ZP je obravnaval 
problematiko Tovarne radij
skih sprejemnikov Sežana in 
sprejel naslednje sklepe:

1) Vztrajati je  treba, da se 
dosledno izvaja sanacijski 
program- Tovarne radijskih 
sprejemnikov Sežana, kot je 
bil sprejet na 4. zasedanju 
DS ZP dne 24. 12. 1968.

2) DS ZP predlaga, naj se 
v perspektivi išče nadaljnja 
sanacija Tovarne radijskih 
sprejemnikov z raznimi mož
nimi variantami, med njimi 
tudi varianta na relaciji Spre? 
j emniki-Avtoizdelki-Aivtomati-

ka, ki je bila omenjena že na
4. zasedanju DS ZP dne 
24. 12. 1968.

Tovarnam Sprejemniki Seža
na, Avtoizdelki Nova Gorica 
in Avtomatika Pržan se na
roča, da do 1'5. ?. 1969 podajo 
programsko-tehničnemu pod
ročju ZP pismeno svoja sta
lišča na imenovano varianto 
(realizacija Sprejemniki—
Avtoizdelki—Avtomatika).

3) DS ZP imenuje komisija 
za izdelavo programsko-teh- 
nično in ekonomsko-finančno 
obdelane variante sanacije 
Tovarne radijskih sprejemni
kov Sežana, med njimi tudi 
varianto na relaciji Sprejem- 
niki-Avtoizdelki-Avtomatika.

V ’ komisijo sta s strani, 
združenega podjetja imeno
vana:

— ing. Franc Vršnak — 
predsednik, programsko-teh- 
nično področje ZP,

— ing. Marjan Lavrenčič — 
član, ZZA,

dva člana naj imenuje to
varna Avtoizdelki in

dva člana naj imenuje to
varna Sprejemniki.

Navedem organizaciji naj 
imena predlaganih članov ja
vita predsedniku komisije 
najkasneje v 2 dneh.

V kolikor bi se med delom 
komisije izkazala možnost že 
kakšne druge variante za to
varno Sprejemniki, lahko, 
predsednik komisije pritegne 
k sodelovanju te komisije 
ustrezne strokovnjake iz dru
gih prizadetih organizacij v 
sestavu ZP.

4) Finančno-računovodsko 
področje mora Tovarni ra
dijskih sprejemnikov zagoto
viti dotok finančnih sredstev,

potrebnih za realizacijo sa
nacijskega programa, in o 
podvzetih ukrepih poročati 
delavskemu svetu ZP na 
prvem naslednjem zasedanju.

5) Tovarna radijskih spre
jemnikov Sežana mora brez
pogojno s 1. 4. 1969 zagotovi
ti proizvodnjo novih radij
skih aparatov po sanacij
skem programu.

6) Ker 9. 3. 1969 preneha 
v Tovarni radijskih sprejem
nikov Sežana začasna uprava, 
DS ZP razpisuje volitve v or
gane upravljanja Tovarne ra
dijskih sprejemnikov Sežana, 
ki bodo 7. 3. 1969. DS tovarne 
šteje 17 članov, od katerih 
se voli za eno leto 8, za dve 
leti- pa 9 članov.

7) DS ZP se strinja s pred
logom odprtih pisem general
nega direktorja ZP ISKRA 
KRANI delovnima skupno-s ti
ma tovarn Sprejemniki Seža
na in Avtoizdelki Nova Gori
ca ter posreduje pismi tema 
dvema delovnima skupnosti- 
ma z objavo v naslednji šte
vilki glasila »Iskra«.

@ DS ZP ugotavlja, da je 
sanacija MIKRONA Prilep 
realna in sprejemljiva ter so 
podani pogoji za konstituira- 
nje s tem, da se pri Stopan- 
ski banki Skopje najame 
kredit za trajna obratna 
sredstva v višini ca. 12 mili
jonov N din.

Za zavarovanje koristi ZP 
ISKRA KRANJ v zvezi z na
jetjem kredita pri Stopanški 
banki Skopje sprejema DS 
ZP naslednje sklepe:

I. V MIKRONU se formira 
ekipa treh strokovnjakov v 
sestavu:

(Dalje na 8. strani)

ZP ISKRA —
STROKOVNE SLUŽBE 
IŠČEMO NOVE SODELAVCE 
za delo na delovnih mestih:

1. SVETNIKA
GENERALNEGA DIREKTORJA

2. VODJO
SLUŽBE ZA RAZVOJ

3. ORGANIZATORJA 
PROJEKTANTA

Poleg splošnih- morajo kandidati izpolnjevati še nasled
nje pogoje: 
pod 1.:
končana ekonomska fakulteta II. stopnje z vsaj 5-letno 
prakso na odgovornih delovnih mestih v gospodarstvu 
ali javni upravi, 
pod 2.:
končana elektro fakulteta II. stopnje z vsaj 5-letno 
prakso na odgovornih delovnih- mestih v elektro-indu- 
striji. 
pod 3.:
končana ekonomska fakulteta II. stopnje in vsaj 3-letna 
praksa na področju organizacije poslovanja.
Delovni mesti pod 1. in 2. sta v Ljubljani, pod 3. pa 
v Kranju.
Prijave sprejema ZP ISKRA KRANJ, Organizacijsko 
kadrovsko področje, Oldhamska 2, do 1. 3. 1969.



Iz sk lep ov
(Nadaljevanje iz 7. strani), 
ŽUMER Niko iz Elektro

motorjev Železniki — za teh
nično področje,

PAVLIN Stanislav iz Spre
jemnikov Sežana — za orga
nizacijo in planiranje proiz
vodnje,

KRALJIČ Tomo iz finanč- 
no-računovodskega področja 
ZP — za finančno gospodar
sko področje
s tem, da se tov. Kraljič de
legira v upravo MIKRONA 
le začasno, to je do imeno
vanja ustreznega strokovnja
ka.

Osebni dohodki teh treh 
strokovnjakov se -regulirajo 
v sporazumu med njimi in 
podjetjem . MIKRON na eni 
strani ter ZP ISKRA; Kranj 
na. drugi,, .strani, . .pri., čemer 
razlika od višine osebnih do
hodkov, ki jih bodo ti stro
kovnjaki prejemali v MI
KRONU, do višine s spora
zumom določenega zneska, ki 
ga bodo prejemali v ZP 
ISKRA Kranj, bremeni stro
kovne službe ZP.

S podjetjem MIKRON naj 
strokovne službe ZP dosežejo 
sporazum, da se v statut 
podjetja MIKRON vnese do
ločilo, s katerim se navedeni 
trije strokovnjaki razporedi
jo v MIKRONU na vodilna 
delovna mesta za določen čas 
najmanj enega leta oz. dokler 
MIKRON ne bo dosegel ren
tabilnega poslovanja, z nazi
vom in pristojnostmi pomoč
nikov direktorja . podjetja 
MIKRON, kot tudi, da so za 
svoje delo v MIKRONU ne
posredno odgovorni general
nemu direktorju ZP ISKRA.

2. DS ZP pooblašča gene
ralnega direktorja ZP tov. 
Vladimirja Logarja in direk
torja finančno-računovodske- 
ga področja tov. Alojza' Vid
marja, da Skleneta ih podpi
šeta pogodbo s Stopansko 
banko Skopje za najetje kre
dita v višini ca. 12 milijonov 
N din n,a podlagi pogojev 
protokola med Stopansko 
banko Skopje, ZP ISKRA 
KRANJ in MIKRONOM Pri
lep; z dne 21. 1. 1969, pri če
mer se v protokol vneseta 
naslednja dva popravka:

K točki 2 protokola se do
da:

»Ta garancija pa ne velja 
za pokrivanje vseh obvezno
sti, ki bodo nastale s strani 
MIKRONA iz poslovanja po 
konstituiranju MIKRONA, 
ampak jo je razumeti samo 
v smislu točke 6. in 7. pro
tokola z dne 21. 1. 1969.«

V točki 7 protokola pa se 
med besedama, »svim ugovo
ri ma« vnese »svim dosadaš- 
njim ugovorima«.

Ta dva popravka se posre
dujeta Stopanski banki Skop
je in MIKRONU Prilep.

© DS ZP sprejema na zna
nje poročilo o izgradnji in 
poslovanju podjetja v usta
navljanju MIKRONA Prilep, 
ki sta ga podala v. d. direk
torja MIKRONA Giorgieski 
Sotii*in predsednik sveta MI
KRONA Dimitrioski.

© DS ZP sprejema na zna
nje sklepe 2. seje sveta MI
KRONA Prilep z dne 28, 1 
V69 glede postopkov konsti-

sam oupravnih  organ ov
tuiranja MIKRON 1 Prilep.

© Finančno - računovodsko 
področje ZP naj do 31. 5. 
1969 poda delavskemu svetu 
ZP v obravnavo predlog raz
delilnega ključa po organiza
cijah v sestavu ZP ISKRA 
Kranj za obveznosti združe
nega podjetja, ki izhaja iz 
pokrivanja poslovne izgube 
MIKRONA v obdobju soli
darne odgovornosti za te 
obveznosti do 1. 1. 1969.

@ V zvezi s poročilom o 
izvajanju integracije med ZP 
ISKRA in organizacijo RIZ 
Zagreb po • 1, 7. 1968 je DS 

' ZP' sprejel naslednje predlo- 
. ge in ukrepe;

L Iz -• navedenega poročila 
se ugotavlja kot nujnost re
ševanje proizvodnega progra
ma, : rjasti na j področju de
javnosti RIŽ in Avtomatike 
ter RIZ in TEN. Z ozirom na 
to se generalni direktor ZP 
ISKRA zadolži, da predloži 
do 39. 6. 1969 predlog bodoče 
programske usmeritve v RIZ 
oz. v tovarni Avtomatika 
Priam in TEN Ljubljana.

2. Ugotavlja se, da se od 
strani Iskrinih tovarn, kot 
so Tovarna elementov in to
varna Avtomatika Pržan, ne 
dobavljajo ustrezni dedi to
varni RIZ po pogodbah in 
naročilnicah ter dogovorih, 
zaradi česar še direktorji 
prizadetih tovarn osebno za-, 
dolžijO, d a ' izvedejo vse po
trebne ukrepe, da se te do
bave izvršijo v redu. Kon
trolo nad ukrepi naj opravi 
programsko-tehndono področ
je ZP ter naj zoper odgovor
ne osebe ustrezno ukrepa v

primeru opustitve dolžnega 
nadzorstva nad izpolnjeva
njem pogodbenih obveznosti 
do RIZ.

3. Ugotavlja se, da na pod
ročju prodajne in servisne 
politike na jugoslovanskem 
tržišču še ni prišlo do skup
nih nastopov. Generalnemu 
direktorju in direktorju PSO 
ter RIZ se naroča, da iz-. 
delaj o program Skupnega, na
stopa do 1. 6. 1969 in da se 
tekom leta 1969 zagotovi nor
malno delovanje tržnih funk
cij v ZP. Generalnemu di
rektorju se Judi naroča, da 
se: izvrši v okviru podjetja 
organizacija ustreznega biro
ja 1 telekomunikacij ■ zaradi 
skupnega nastopa po : teh 
vprašanjih na jugoslovan
skem in zunanjih tržiščih,

4. Ugotavlja se tudi, da je 
odprta še določena vrsta 
problemov na področju kon
kretnega izvajanja integra
cije, kot je možnost vključe
vanja slovenskih in hrvaških 
bančnih organizacij v finansi
ranje ZP ISKRA, udeležba 
RIZ v elektronski center 
ZP, pri čemer se opozarja 
vodstvo ZP na reševanje teh 
problemov v smeri tega, da 
je'RIZ s 1. 7. 1968 prav tako 
ena izmed organizacij v se
stavu ZP z vsemi, pravicami 
in -obveznostmi, ki izhajajo 
iz notranjih in zunanjih ob
stoječih predpisov -ter vklju
čitve v združeno podjetje 
ISKRA, pri čemer pa je tre
ba upoštevati, da RIZ ne 
moremo v smislu izjav ob 
priliki pripojitve obremenje
vati za kakršne koli izgube.

S a h is ti sp e t  za  ek ip n o  
s in d ik a ln o  p rven stvo . 

L jubljane
Lani so približno ob ta

kem času v vsaki naši šte
vilki budno spremljali tek
movanje šahovskih ekip 
ZZA, tovarne »Avtomatika« 
in' »Aparati«, ki tudi letos, 
prav takov v štirih ligah sin
dikalnega prvenstva Ljublja
ne tekmujejo za naslov naj
boljše ekipe na področju 
Ljubljane. .

Doslej so naše ekipe v le- 
1 tošnjem. prvenstvu odigrale 

že tri kola, medtem ko bo 
; četrto kolo na sporedu da- 
. danes, t. j. 12. februarja. Ra

zumljivo so ‘ekipe v ligi raz
vrščene- po- jakosti in tako v

prvi ligi nastopa ekipa ša 
histov Zavoda za. avtomat] 
zacijo in je tu konkurenc] 
dokaj močna. V drugi ligi |  
borijo šahisti tovariie »Avto 
matika«, v tretji in četrtju 
gi pa tekmujeta po ena eki 
pa šahistov iz tovarne »Apa 
rati«.

Srečanje ligašev so navad 
no ob sredah od 22. januar 
ja  dalje, ko se:; je : letošnji 
prvenstvo zščelb. "Odslej ) bo 
mp potek tekmovanja m 
kratko. .spremljali sproti j 
vsaki številki našega tedaj 
ka.

R ezultati sindikalnega  
prvenstva  ©tirata Lipni
ca v kegljanju  sta ledu
Moški posamezno
1. Jože Katrašnik, 149 točk;

2. Ivan Žaberl, 145; 3. Janez 
Šolar, 142; 4. - Slavko Gašper
šič, 139; 5. Rajko Hlad, 138;
6. Vinko Šolar, 122; 7. Franci 
Lukan, 122; 8. Damijan Haf
ner, 115; 9. 'Franci Peternel, 
110; 10. Tone- šolar,, 105; 11. 
Rajko Rozman, 101; 12. Evald 
Krnc, 95; 13. Srečko Paul, 90; 
14. Miha Lukan, 87 točk.

Ženske posamezno
1. Angelca Šolar, 100 točk;

2. Darinka Bohinc, 96; 3. Zi 
la Kržišnik, 91; 4. Milena Ai 
man, 88; 5. Anica šcaparovet 
81; 6. Julka Avguštin, 69 točk

Mešane ekipe
1. Skupne službe II. (Hafnet 

Bohinc, Šolar, Šparovec]
2. Montaža številčnika > (Paul 

Kržišnik, Žaberl,: šolar. Ai);
3. Produkcija (Krnc, Lukas 

Šolar T., Hlad);
4. Skupne sl-užbe. I. (Katra! 

nik, Avguštin, šolar V| 
Ažman);

Živahna dejavnost kom isije  za šport  
pri sindikalnem - odboru UP

Glede na bližajoče se VII. 
zimsko-špprtne igre Iskre, 
tudi letos v Kranjski gori, 
se je 10. t. m. sestala komi
sija za šport pri sindikalnem 
odboru ZP, da bi pregledala 
kako daleč so priprave za 
letošnje tekmovanje! in ko
likšna bo udeležba smučar
jev in smučark iz naših de
lovnih kolektivov. Žal sesta
nek v- celoti ni dal zaželene
ga rezultata, ker še ga je 
udeležilo le nekaj športnih 
referentov in tovarn, žal pa 
so pri tem manjkali prav za
stopniki iz tovarne v Želez
nikih, ki so letos organiza
torji zimskio-športnih iger 
Iskre v Kranjski gori.

Kaže sicer, da so izostali 
iz objektivnih vzrokov in ta
ko na sestanku nismo izve
deli dejanskega števila pri
javljenih tekmovalcev in 
ostalih podrobnosti, ki bi 
prav gotovo zanimale udele
žence letošnjih iger. Iz po
govora med prisotnimi šport
nimi referenti lahko razbe
remo, da je pričakovati 1. 
marca na veleslalomu v 
Kranjski gori nad 300 tek
movalcev in tekmovalk, kar 
obeta zanimivo, vendar dol
gotrajno tekmovanje. Da pa 
bi se tekmovanje le ne za
vleklo preveč, skušajo orga
nizatorji pripraviti dve tek
movalni progi, kjer bi tek
movanje teklo vzporedno.

Seveda je tu Vprašanje fi
nančnih Sredstev — dve pro
gi bosta na voljo le, če to 
ne bo presegalo sredstev, ki 
so kot ponavadi skromno od
merjena in  jih je zato vselej 
treba skrbno in racionalno 
izrabiti. . , .

Naslednji sestanek. komisi
je za šport bo 18. t. m. Ob. 
tej priložnosti bodo vodje 
ekip izžrebale štartne' števil
ke za svoje tekmovalce in' se 
pomenili tudi o vsem osta
lem v zvezi z zimsko-športni- 
mi igrami.

Sindikalna podružnica v 
naši tovarni električnih apa
ratov v Ljubljani se lahko 
pohvali z dokaj obsežno 
športno dejavnostjo, za ka
tero pa iz svojih razpoložlji
vih sredstev posamezne 
športne zvrsti tudi rada pod
pre. Prav to zadnje velja v 
primeru smučarskega tečaja 
na Krvavcu, katerega prire
ja tudi letos. V času od 13. 
do 20. februarja bo namreč 
15 članov kolektiva sodelova
lo na smučarskem tečaju, 
katerega vodi Marjan Traven 
iz tovarne elektronskih na
prav. Udeleženci tečaja bodo

Na tem sestanku pa bo go
vora tudi o pripravah na let
ne športne igre Iskre, katere 
letos organizira sindikalna 
podružnica tovarne .polpre
vodnikov v Trbovljah. O 
pripravah vemo doslej le to, 
da ,so se Trboveljčani zahtev
ne naloge lotili; z vso resnost
jo m, da imajo dovolj skrbi 
z nekaterimi športnimi ob
jekti. Kljub' vsemu temu pa 
verjamemo j da bodo spretno 
rešili vse probleme in igre 
dobro pripravili. Več o tem 
prihodnjič!

porabili za to nekaj dni svo
jega letnega dopusta, sindi
kalna podružnica pa bo za 
vsakega prispevala k stroš
kom tečaja po 100 novih di
narjev, ter plačala delo tre
nerja.

Razen tega bo sindikalna 
podružnica v tovarni »Apa
rati« omogočila nastop 45 
svojim članom —  smučar
jem, na -letošnjih VII. zim- 
sko-športnih igrah v Kranj
ski gori. Le-ti bodo po vsej 
verjetnosti, z delnim prispev
kom za kritje stroškov s 
strani sindikata, odšli na tre
ning že dan ali dva pred 
tekmovanjem.

Sm učarsk i tečaj na  
K rvavcu

5. Orodjarna (Gašperšič, ti 
kan, Peternel, Rozman);']

ZAMENJAVA STANOVANlj
Zamenjam . štirisobno;-sli 

novamje z vrtom v Kranju )j 
enakega ali pa tudi jman.fi 
ga v Ljubljani.

Stane' Engelsbergefj 
Kranj, Župančičeva! 
tel. 21-062

ZAHVALA
Ob nenadni izgubi moja 

očeta
Janeza Mlkiča 

se iskreno zahvaljujem J 
lektivu v tehnološki pripis 
delà iž produkcije, zà w 
zano čast očetu in izraz®} 
sožalje. Posebno zahvalo;.! 
stim, ki so ga Sprem ili S 
njegovi zadnji poti.

Sin Cveto Mik|

I S K R A -  glasilo delov* 
ga kolektiva Iskra industj 
za elektromebaniko tel» 
munikacije elektroniko 3 
avtomatiko — Urejuje. urw 
škj odbor — Glavni uredi» 
Pavel Gantar — odgovoj 
urednik: Janež Šilc — ® 
ja tedensko — Rokopisov] 
vračamo — Tisk tri 
*CP Gorenjaki tisk»


